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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2017/18:1248 Social housing

Det kommunalt ägda Älvstranden Utveckling i Göteborg har arbetat fram en ny 
modell som i praktiken är identisk med vad som kallas för social housing-
bostäder. I den centralt belägna stadsdelen Frihamnen som är under uppförande 
kommer vissa lägenheter att ha särskilt låg hyra. En nyproducerad trea på 70 
kvadratmeter får en hyra på ca 6 000 kronor.

Lägenheterna reserveras för personer som stått i den kommunala bostadskön 
och har en inkomst som inte överstiger en viss gräns. För närvarande uppges 
gränsen ligga vid en månadsinkomst på ca 24 000 kronor. Om denna modell 
tillåts kommer Sverige bakvägen att ha infört social housing i Sverige; en 
modell som vi aldrig tidigare har haft i Sverige och som inte på något sätt är 
utredd och godkänd av den svenska riksdagen.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Anser statsrådet att införande av social housing i Sverige, som i praktiken 
innebär slutet för den svenska modellen för den svenska bostadsmarknaden, bör 
tillåtas utan föregående beslut av Sveriges riksdag? 

………………………………………

Robert Hannah (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-05-03
Besvaras senast
2018-05-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


